
Yhteisöllinen opiskeluhuoltoryhmä  

Muistio 6.11.2023 

 

 

1. Merja avasi kokouksen 

2. Esittelykierros: 

Sami Kiukkonen, huoltaja 

Hanna Pentilä, opettaja 

Päivi Mäkiranta, opinto-ohjaaja 

Heini Sihvonen, 7lk oppilasedustaja 

Mari Mäki-Filppula, koulunkäynninohjaaja 

Piia Pihlaja, huoltaja 

Nelly Lång, 9lk OPKH edustaja 

Jonathan Klemets, 9lk oppilasedustaja 

Tuukka Kulmala 9lk, OPKH edustaja 

Jari Hakkoomäki, ohjaaja/huoltaja 

Liinus Laitamäki 9lk, tukari, oppilasedustaja 

Aatto Kulmala, tukari, oppilasedustaja 

Teemu Pöllänen, 8lk, tukari, oppilasedustaja 

Karoliina Saukko, koulunuoriso-ohjaaja 

Heidi Viinikainen, huoltaja 

Heli Keski-Huikku, opettaja 

Anu Mäki-Vierikko, laaja-alainen erityisopettaja 

Janika Hautaviita, huoltaja 

Minna Puisto, kuraattori 

Hanne Risku, terveydenhoitaja 

 

3. Järjestäydytään; Merja toimii puheenjohtajana, Heini sihteerinä 

4. Heini kertoo, mitä yhteisöllinen opiskeluhuoltotyö on. 

5. Mentimeter-kysely - Mitkä asiat ovat koulussamme hyvin? Mitä haluaisin kehittää? 

(kuvaliitteet muistion lopussa) 

6. Pinnalle nousevat teemat, joita halutaan lähteä viemään eteenpäin: 

a. Vape/päihdevalistus 

i. Jos sellainen oppilaalta löytyy, se takavarikoidaan. Oppilas 

puhutetaan ja soitetaan kotiin. Yli 15-vuotias voi saada sakot.  

ii. Toivotaan päihdevalistusta erityisesti vapesta ja nuuskasta 

iii. Huolestuttavaa, että vapea käyttää jo alakoululaiset.  

iv. Keskustellaan nuorten osallistamisesta alakoululaisten 

päihdevalistukseen. Koulun Karo ja Hanne terkkari ottavat asiaa 

hoitaakseen ja osallistavat nuoria toimintaan mukaan. 

 

b. Kouluruoka 

i. Kouluruokakysely on järjestetty. Kyselyn tuloksia odotetaan 

ii. Ruoka ei välttämättä ole kovin lämmintä 

iii. Oppilaiden näkökulma on se, että sininen maito ja mausteet pitää 

saada takaisin. Nuoret ovat valmiita kampanjoimaan sen eteen, että 

mausteet saataisiin takaisin ja että niitä osattaisiin käyttää niille 

tarkoitetulla tavalla. Opettajat miettivät, että mausteet pitää olla 



valvovan silmän alla, joten linjaston päällä olevalla hyllyllä voisi olla 

hyvä paikka. Hanna lupaa keskustella asiasta keittiön pääemännän 

kanssa. Nuoret osallistuvat kampanjointiin, jos mausteet saadaan 

takaisin, että niitä kuuluu käyttää oikein. Markkinointi voisi tapahtua 

kuulutusten ja info tv:n välityksellä.  

 

 

7. Muut asiat  

a. Keskustellaan, voisiko 9.luokkalaiset siirtyä samalle välituntialueelle muiden 

kanssa. Tila yseille on vähän pieni ja opettajien parkkipaikan vieressä, mikä ei 

välttämättä ole hyvä asia. 

b. Kyseenalaistetaan, miksi mopoparkissa ei saa olla välitunnilla. Merja kertoo, 

että valvoja ei voi tietää, mikä mopo on kenenkäkin ja näin ollen saattaa 

aiheutua “väärinkäytöksiä”  

c. Välituntitoiminnan kehittäminen 

i. Heini tekee kyselyn välituntitoiminnasta - ulkovälitunti ja sisävälitunti 

huomioidaan kyselyssä erikseen 

ii. Kirjastoluokka käyttöön välitunneille. Hiljainen välitunti?  

iii. Tanssivälitunti 

 

8. Seuraava kokous 

a. Maanantai 15.1.2024 klo 14:00 

 

 

 
 



 


